

AUTOMATIC
BRA SNAP MACHINE

自动文胸背扣机

用于文胸的生产，将文胸主体与勾扣自动缝纫在一起。其工作流程是人工手动控制两位夹持，自动前后夹持送料，高速缝纫，气动卸料。

It has been used for produce lady's brassiere backside jointing major body part with snap-ring part sewing machine, which process the worker only control two positions press, full automatic press fabric and feeding, high speed sewing, pneumatic discharge finished products.



观看机器视频

CC-2210G-01A-WX

缝制范围：220x100mm

自动文胸背扣机

AUTOMATIC BRA SNAP MACHINE

传统工艺用人字车，对工人技术要求高，通常要培训3-6个月，工资5000多，一天的产量也只有1200片，且做出来的效果不理想，两边包边衔接到中间的位置线迹不好看；自动化设备针对普通员工培训1小时就可以直接上岗，产量一天1800片，线迹完美，无需熟练操作工。

Traditional process use zigzag machine to produce it, which need high technology workers, who should have at least 3-6 months' training experience, whose salary is more than RMB5000 per month. This kind of worker can only produce 1200pcs everyday. At the same time, the effective isn't higher. Both overlock edges line tracks isn't good. Now normal worker use this full automatic sewing equipment, who only need to be trained one hour, then he can do this working smoothly. One day, he can produce 1800pcs. Perfect line tracks, don't need skill workers.

规格

SPECIFICATIONS

单针平缝

最高缝纫速度：2700rpm

电源：单相220V

气压：0.5Mpa 1.8L/min

Single needle lockstitch

The highest sewing speed :2700rpm

Power supply: single phase 220v

Air pressure:0.5Mpa 1.8L/min

